

# CERTIFICAT

N° ATA 1439 2024

*ATALIA Certification, certifie que le système de management de la qualité pour l'industrie des dispositifs médicaux de l'entreprise citée ci-dessous*

*ATALIA Certification certifies that the quality management system for the medical device industry of the company mentioned below*

## CHROMagar SAS

*Déployé sur le site suivant / Deployed at the following site:*

**29 Av. George Sand, 93210 Saint-Denis**

*a été évalué et jugé conforme aux exigences requises par le référentiel*  
*has been assessed and found to comply with the requirements of the standard*

## ISO 13485 : 2016

*Pour les activités suivantes / For the following activities:*

**CONCEPTION, FABRICATION ET MISE SUR LE MARCHE DE MILIEUX DE CULTURE MICROBIOLOGIQUE INNOVANTS POUR LE DIAGNOSTIC IN VITRO.**

**DESIGN, MANUFACTURE, AND MARKETING OF INNOVATIVE MICROBIOLOGICAL CULTURE MEDIA FOR IN VITRO DIAGNOSTICS.**

*Sous réserve du fonctionnement continu et satisfaisant du système de management de la qualité pour l'industrie des dispositifs médicaux de l'entreprise,*

*Subject to the continuous and satisfactory operation of the quality management system for the medical device industry of the company,*

*Ce certificat est valable du 03 janvier 2025 jusqu'au 02 janvier 2028*

*This certificate is valid from January 3, 2025, until January 2, 2028.*



**Jean-Marc LEGAGNEUR**

Directeur ATALIA Certification

A handwritten signature in black ink, appearing to be 'J. Legagneur', written over a faint circular stamp.